
Warszawa dnia 16.09.2009 roku 

PROTOKÓŁ nr 05/2009 
z posiedzenia Prezydium ZK Z'll)W w dniu 16.09.2009 r 

Plan posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, 
2. Przedstawienie planu posiedzenia i jego zatwierdzenie, 
3. Omówienie sytuacji w spółkach PKP. 
4. Sprawy bieżące ZK ZZPW , podejmowanie Uchwał i decyzji, 
5. Wolne wnioski — dyskusja, 
6. Zakończenie posiedzenia. 

W posiedzeniu Prezydium ZK ZZPW udział wzięli: 

1. Waldemar Ziobro  Przewodniczący ZK ZZPW, 
2. Marek Jaskólski 
3. Marek Kaczmarczyk 
4. Józef Labuda 
5. Maciej Michalczonek 
6. Zenon Chylicki 
7. Stanisław Kastrau 
8. Jacek Łabiga 
9. Maria Watras. 

Oraz zaproszeni goście A. Kufka i nowy przewodniczący organizacji zakładowej przy PR Gdynia 
kolega Jarosław Żmijewski. 

Ad.1. Przewodniczący ZK ZZPW Waldemar Ziobro witając wszystkich zebranych dokonał 
otwarcia posiedzenia Prezydium ZK. 

Ad.2. Po otwarciu zebrania Przewodniczący przedstawił plan posiedzenia , który został 
zatwierdzony przez zebranych jednogłośnie. 

Ad.3. W tym punkcie omówiono sytuację w poszczególnych spółkach PKP w tym: 

M. Kaczmarczyk poinformował ze w dniu 22.09.2009 roku o godzinie 12 00 w 
Warszawie na ulicy Grójeckiej odbędzie się spotkanie w Spółce Cargo w sprawie omówienia 
aktualnej sytuacji — 

Ustalono że organizacje powiadamiają wszystkich zainteresowanych uczestnictwem 
członków naszego związku, ponadto przyjazd na to spotkanie odbywał się będzie na koszt własny 
organizacji zakładowych. 

Ustalono że na spotkanie w Spółce Cargo w sprawie PUZP w dniu 23.09.2009 roku o 
godzinie 10 30 z naszego związku pójdą M. Kaczmarczyk , J. Labuda , J. Labiga. 

--- Przewodniczący W. Ziobro przedstawił informację na temat planowanych zmian 
organizacyjnych w PŁK które mają polegać na zmniejszeniu ilości zakładów z 27 na 17 od 01.01.2010 

Ad.4. W sprawach bieżących ZK ZZPW omówiono i podjęto niw Uchwały i decyzje; 

--- W tym punkcie zapoznano się z treścią pisma w sprawie rejestracji organizacji zakładowej 
przy Górnośląskim Zakładzie PKP Cargo S.A. w Rybniku po czym podjęto uchwałę. 



UCHWAŁA nr 1/09 . Prezydium ZK na posiedzeniu w dniu 16.09.2009 roku podjęło 
uchwałę w sprawie rejestracji organizacji Zakładowej ZZPW przy Górnośląskim Zakładzie 
PKP Cargo S.A. w Rybniku. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

--- omówiono wszystkie warianty proponowanych rozwiązań ulg przejazdowych na sieci 
PKP oraz sytuacje które mogą spotkać ZZ w przypadku nie podpisania z ZPK proponowanych 
rozwiązań. 

W związku z powyższym przyjęto jednogłośne stanowisko że: w przypadku podpisania 
proponowanych rozwiązań przez wszystkie centrale związkowe, ZK podpisze też te rozwiązania. 

Stanowisko przyjęto jednoalośnie przez zebranych. 

--- Sekretarz Generalny poinformował ze ; Akademia z okazji Święta Kolejarza odbędzie się 
dnia 25.11.2009 roku w Warszawie .Ustalono że członkowie Prezydium przyjeżdżają na koszt ZK 
natomiast przedstawiciele organizacji zakładowych na koszt własny. Termin zgłaszania 
chętnych jest bardzo pilny. 

TRAKO 2009 --- M. Michalczonek wyśle zawiadomienie do wszystkich organizacji 
zakładowych , które zgłoszą do niego ilość chętnych dla których załatwi zaproszenia na wstęp. 
Ponadto Prezydium podjęło decyzję o upoważnieniu Z. Chylickiego do zarezerwowania jednego 
domku za który koszty pokryje ZK , oraz za koszt przejazdu członków Prezydium pokrywa ZK , 
natomiast zaproszeni goście na koszt organizacji zakładowych. 

UCHWAŁA nr 1/09 . Prezydium ZK na posiedzeniu w dniu 16.09.2009 roku podjęło 
uchwałę w sprawie upoważnienia Z. Chylickiego do zarezerwowania jednego domku za który 
koszt pokryje ZK, oraz o pokryciu kosztów przejazdu członków Prezydium na TRAKO 2009 
przez ZK. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

- Z.Chylicki poinformował o przeprowadzonych wyborach w Pomorskim Zakładzie 
Przewozów Regionalnych w Gdyni gdzie wybrano nowy zarząd komisję rewizyjną oraz 
przewodniczącego którym został kolega żmijewski Jarosław, który poinformował że 2 
pracowników otrzymało wypowiedzenia z pracy i związek zajął się tą sprawą. 

Ad.5 W wolnych wnioskach omówiono niw tematy: 

--- Z. Chylicki poruszył sprawę różnicy w zarobkach pomiędzy pracownikami którzy 
przeszli do IC a pracownikami pracującymi już w IC — wnosi o wystąpienie do PIP o interpretację 
zasad rozbieżności płacowych czy tak może być. Ponadto poinformował ze wystąpili o spotkanie z 
Prezesem o terminie spotkania poinformuje. 

--- W. Ziobro przypomniał o uregulowaniu do końca roku zmian w organizacjach 
zakładowych po wprowadzonych zmianach w spółkach. 

--- M. Jaskólski prosił o rozpisywanie delegacji związkowych na pojedynczych członków 
ze względu na kłopotliwe rozliczanie. 

--- omówiono koszt wyprodukowania kalendarzy związkowych na 2010 rok , ustalono że 
zapotrzebowanie na kalendarze zgłaszać do Sekretarza do następnego posiedzenia ZK ZZPW. 
Informację do organizacji zakładowych o możliwości zamówienia prześle M. Michalczonek. 

--- Ustalono że na następne posiedzenie Z.K które odbędzie 6 lub 7. 11. 2009 roku , M. 
Jaskól ski przyszykuje projekty Uchwał w sprawie rozwoju związku oraz w sprawie rozliczania 
kosztów uczestnictwa w pikietach i manifestacjach związkowych. 



--- Ustalono że wszystkie szafki u góry są przeznaczone dla członków nocujących w 
siedzibie związku natomiast wszystkie na dole przeznaczone są do potrzeb PZK i ZK. W związku z 
tym wszyscy muszą dostosować się do tych ustaleń ,natomiast w przypadku niedostosowania się szafki 
będą otwarte przez M. Jaskólskiego poprzez włamanie się. 

--- ustalono ze W-ce Przewodniczący d/s. finansowych na następnym posiedzeniu Zarządu 
Krajowego przedstawi sytuację finansową związku. 

Ad. 6. Po wyczerpaniu wszystkich punktów z planu , posiedzenie Prezydium ZK zakończono. 

Protokół z posiedzenia sporządził 

Stanisław Kastrau. 
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